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ACTA NÚM. 118 
 
Rectora 
Margarita Arboix Arzo 
 
Secretària general 
Cristina Riba Trepat 
 
Equip de Govern 
José Aguilera Ávila 
M. José Feijóo Rey 
Carles Gispert Pellicer 
Virginia Luzón Fernández 
Francisco Morente Valero 
Josep Ros Badosa 
Armand Sánchez Bonastre 
Carlos Sánchez Lancis 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Joan Botella Corral  
Albert Branchadell Gallo 
Joan Carbonell Manils  
Jaume Farrés Vicén  
Fernando Picatoste Ramon 
Daniel Franco Puntes  
Joaquín Gairín Sallán  
Margarita Martí Nicolovius  
Maite Martín Ibáñez 
Antoni Méndez Vilaseca  
Diego Prior Jiménez 
Carles Llorens Maluquer 
Esther Zapater Duque 
 
Directors de departament 
Xavier Bardina Simorra 
Teresa Colomer Martínez  
Daniel Casals Martorell 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Juan Antonio Baeza Labot 
M. Jesús Espuny Tomás  
Francisco Lloret Maya 

A Bellaterra, a les 9.45 h del dia 16 de 
novembre de 2017, es reuneix a la sala de 
juntes del Rectorat, en sessió ordinària i 
sota la presidència de la rectora, 
Margarita Arboix Arzo, el Consell de 
Govern de la Universitat Autònoma de 
Barcelona. Assisteixen a la reunió els 
membres assenyalats al marge. S’han 
excusat d’assistir-hi Vicent Fonollosa Pla, 
degà de la Facultat de Medicina, que és 
substituït pel professor Fernando 
Picatoste Ramon; María José Recoder 
Sellarés, degana de la Facultat de Ciències 
de la Comunicació, que és substituïda pel 
professor Carles Llorens Maluquer; 
Beatriz Ferrús Antón, directora del 
Departament de Filologia Espanyola, que 
és substituïda pel professor Daniel Casals 
Martorell; Maria Gutiérrez García, 
directora del Departament de 
Comunicació Audiovisual i de Publicitat; 
Jordi Obiols Llandrich, director del 
Departament de Psicologia Clínica i de la 
Salut, que és substituït per la professora 
M. Dolors Bernabeu Tamayo; Jordina 
Belmonte Soler, directora de l’Institut de 
Ciència i Tecnologia Ambientals; Eva 
Anduiza Perea, Diego Castro Ceacero, 
Anna Marbà Tallada i Xavier Verge 
Mestre, representants del professorat 
claustral; Andreu Pompas Alcaraz, 
representant del personal 
d’administració i serveis claustral; i 
Gabriel Masfurroll Lacambra, Tania Nadal 
Vicens i Mariona Serra Pagès, 
representants del Consell Social. No hi 
assisteixen Dolores Jaraquemada Pérez 
de Guzman, directora del Departament 
de de Biologia Cel·lular, de Fisiologia i 
d'Immunologia; Carme Armengol Asparó i 
Marta Padrós Castells, representants del 
professorat claustral; i Joan Miró Artigas i 
Sergi Muñoz Marzo, representants de 
l’alumnat claustral. Hi assisteix, amb veu i 
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Josep Vendrell Roca 
Pere Ysàs Solanes 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Olga Paz Torres 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Júlia Castells Bou  
Josep Maria Descals Saez  
Laura Gisbert López 
Daniel Martí Tubau 
Mercè Terès Magrí 
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Ernesto Castaños Moreno  
Juan Montesinos Andrade 
 

sense vot, M. Dolors Pey Vilanova, 
secretària general adjunta. Com a 
convidats hi assisteixen, amb veu i sense 
vot Ángel Cebollada Frontera, president 
de la Junta de Personal Docent i 
Investigador; Aïda Pinazo Gutiérrez, 
membre del Comitè d’Empresa del 
Personal d’Administració i Serveis 
Laboral, David Montpeyó Garcia-Moreno, 
president del Consell d’Estudiants; Sergi 
Olvera, membre del Consell d’Estudiants 
de la Facultat de Veterinària. 

 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió.  

2. Informe de la rectora. 

2 bis. Declaració del Consell de Govern sobre la situació política catalana.  
3. Afers Econòmic-pressupostaris: 

3.1. Aprovació dels criteris bàsics per a l’elaboració del pressupost de la UAB 2018.  

4. Afers acadèmics: 

4.1. Creació de títols de màsters propis i diplomes de postgrau.  

5. Propostes de normatives: 

5.1. Modificació del Text Refós de la normativa sobre organització acadèmica 

complementària de la normativa acadèmica de caràcter general de la UAB. 

5.2. Modificació de la Normativa de compensació per despeses generals per l’activitat 

de recerca. [+] 

6. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB: 

6.1. Cessió d’ús d’espais a favor de la Fundació Alumni UAB.  

6.2. Cessió d’ús d’espais a favor de la Fundació Hospital Clínic Veterinari.  

7. Afers de tràmit: 

7.1. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació conjunta de la Biblioteca 

Digital de Catalunya. [+] 

7.2. Canvi de denominació del Consorci Centre Tecnològic Forestal de Catalunya.  



3 

 

7.3. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de docència del 

personal docent i investigador funcionari i contractat. Avaluació AQU 2016.  

7.4. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de gestió del 

personal docent i investigador funcionari i contractat. Avaluació AQU 2016.  

8. Torn obert de paraules. 

 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La rectora obre la sessió, dóna la benvinguda als membres del Consell de Govern i tot 
seguit dóna la paraula a la secretària general, doctora Riba, perquè informi dels canvis 
en la composició del Consell de Govern. 
 
La secretària general informa dels noms de les persones que han excusat la seva 
inassistència i tot seguit passa al primer punt de l’ordre del dia. 
 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
La secretària general exposa que no s’ha rebut cap esmena en relació amb la proposta 
d’acta de la sessió anterior, per la qual cosa proposa la seva aprovació en els termes 
redactats. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda, per assentiment, aprovar l’acta de la sessió del 
dia 27 de setembre de 2017. 
 
 
 
2. Informe de la rectora 
 
En primer lloc, la rectora fa referència a la situació política actual de Catalunya i, en 
aquest sentit, informa del cessament del conseller d’Empresa i Coneixement, senyor 
Santi Vila, així com del cessament del president de la Generalitat de Catalunya i de la 
resta de consellers. La rectora explica que ara el Departament d’Empresa i Coneixement 
està sota la dependència del Ministeri d’Educació, Cultura i Esport, en concret del 
secretari d’estat per a Universitats, el qual ha confirmat la continuïtat del secretari 
d’universitats i Recerca de la Generalitat, senyor Arcadi Navarro, amb la qual cosa des 
del punt de vista de la interlocució amb la Universitat no s’ha notat pràcticament el canvi 
de dependència. El que sí va suposar un canvi en l’àmbit de la gestió universitària, tot i 
que no ha afectat al pagament de les nòmines ni a aspectes substancials de l’activitat 
ordinària de la Universitat, va ser la intervenció dels comptes per part del Ministeri 
d’Hisenda de la qual ja va informar a la darrera sessió del Consell de Govern i que 
comporta la necessitat d’acreditar mitjançant la formalització d’una certificació o 
declaració responsable que qualsevol pagament que es fa no contravé cap disposició 
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legal ni decisió dels tribunals, document que s’envia al Ministeri d’Hisenda i 
Administracions Públiques el qual, si és conforme, autoritza el pagament.  
 
D’altra banda, la rectora informa que s’ha rebut un ingrés de 7,5 milions que correspon 
a una part del deute que té la Generalitat amb la UAB i que també s’ha rebut una 
quantitat que correspon a projectes de recerca, si bé explica que hi ha molt 
endarreriment en molts pagaments que ha de fer la Generalitat com és el que correspon 
a l’increment de l’1% de les despeses de personal i el que es refereix al compliment de 
les sentències de l’anomenat premi de jubilació i de l’anomenat plus campus, que 
afecten a tot el personal d’administració i serveis laboral, i també l’import corresponent 
als trams autonòmics del professorat interí, per la qual cosa caldrà continuar insistint, 
tot i que ara per ara, llevat del pagament de l’increment de l’1% no hi ha garantia que la 
Generalitat assumeixi aquests imports. 
 
Així mateix, la rectora explica que encara no s’ha pogut tancar el pressupost de la UAB 
del 2017, diu que se sap que de cara a l’any que ve la Generalitat preveu un nou model 
de finançament, del que ja va informar a la darrera sessió del Consell de Govern, 
consistent en un pressupost fixe -90%- a partir de la mitjana dels tres últims anys, i un 
pressupost variable -10%- en funció de contractes-programa, comenta que la UAB no 
està d’acord en tenir en compte la mitjana dels tres últims anys perquè corresponen al 
període de la crisi i avança que si la situació no millora i no hi ha una bona alternativa, 
demanarà un posicionament ferm al respecte. 
 
Tot seguit, la rectora demana a la vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat, doctora 
Moreno, que informi sobre el balanç de les vagues realitzades pel col·lectiu d’estudiants. 
En aquest sentit, la vicerectora explica que des de l’inici de curs hi ha hagut sis dies de 
vaga i que el seguiment ha estat desigual en funció dels centres, llevat del dia 3 d’octubre 
–vaga i aturada de país- que el suport va ser generalitzat per part de tots els col·lectius 
de la UAB i explica que el compromís de l’equip de govern és garantir l’exercici del dret 
de vaga i el dret a assistir a classe. 
 
Així mateix, la vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat informa del balanç de la Festa 
Major celebrada el passat 9 de  novembre, recorda l’escrit que es va enviar des del 
Rectorat en el qual després de valorar la situació política actual i la conveniència o no de 
mantenir la festa es va optar per mantenir-la atès el treball de moltes persones que 
havien col·laborat en la seva programació, recorda que el lema d’enguany ha esta La 
salut mental, visible i sense estigmes a la UAB, comenta que hi ha hagut menys 
assistència que la de l’any passat -28.000 persones el 2016 i 22.000 el 2017-, però que 
aquesta dada la considera positiva perquè el 2016 hi va haver un nombre d’assistents 
massa elevat, també diu que hi ha hagut més assistències sanitàries però de menor 
gravetat, que han millorat els aspectes de sostenibilitat, que va funcionar molt bé 
l’operació sortida perquè va ser esglaonada i que, en general, el balanç és molt positiu. 
 
A continuació, la rectora es refereix al paper de la UAB als mitjans de comunicació i, en 
concret, explica els fets que van succeir al programa Espejo Público del canal televisiu 
Antena 3 en que un grup d’estudiants d’una determinada tendència política van exposar 
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que a la UAB hi havia moltes tensions i que l’ambient és insuportable i que l’equip de 
govern no ho impedeix ni fa cap comunicat condemnant la violència, alhora que 
comenta també que un professora va participar en el programa en aquests mateixos 
termes. A la vista de les manifestacions exposades en el programa, la rectora explica que 
l’equip de govern va presentar una queixa al Consell Audiovisual de Catalunya i al Col·legi 
de Periodistes perquè no s’havia contrastat la informació amb la UAB i, finalment, ella 
mateixa va anar al programa per donar la versió de la Universitat. En aquest sentit, la 
rectora comenta les dificultats del moment polític actual per afrontar determinades 
problemàtiques, alhora que informa també d’un acte que es va fer recentment a la UAB 
amb presentació del dirigents de partits polítics i parlamentaris i uns pocs estudiants en 
el que es va criticar de manera infundada a la UAB i en el que afortunadament no hi va 
haver incidents. 
 
D’altra banda, la rectora comenta que s’ha constatat una disminució de la matrícula dels 
màsters i expressa la seva preocupació pels efectes que té la disminució d’alumnes en el 
finançament de la Universitat. 
 
Finalment, la rectora informa que el dia 21 de desembre, data de les eleccions al 
Parlament de Catalunya, es mantindrà com a dia lectiu, alhora que s’aconsella votar per 
correu a les persones que aquell dia tinguin dificultat per accedir al seu lloc de votació. 
 
Abans de passar al punt següent de l’ordre del dia, la rectora diu que els degans i l’equip 
de govern han acordat proposar al Consell de Govern l’aprovació d’un comunicat sobre 
la situació política actual de Catalunya, que tot seguit és llegit per la secretària general. 
 
Un cop feta la lectura, la secretària general demana el posicionament del Consell de 
Govern sobre la possibilitat d’incloure aquesta proposta de comunicat a l’ordre del dia, 
la qual cosa, per assentiment, és acceptada pels membres del Consell de Govern. 
 
A continuació, s’obre un torn d’intervencions en què participen el doctor Vendrell, que 
agraeix el comunicat i diu que votarà a favor, comenta que alguns professors s’havien 
interessat per proposar-ne un, però aquest és més inclusiu i recull el cent per cent del 
seu; el doctor Botella, que dóna suport a la intervenció anterior; el doctor Branchadell, 
que proposa que hi hagi una referència al professor Oriol Junqueras i la senyora Terès, 
que proposa que es reculli el rebuig a l’article 155 de la Constitució Espanyola. 
 
La rectora respon les intervencions anteriors i entén que no cal especificar el nom del 
professor Oriol Junqueras perquè la seva detenció és per raó de la seva activitat política 
i no per raó de la seva activitat acadèmica i comenta també que el rebuig a l’article 155 
com a rectora no el pot assumir perquè té moltes conseqüències legals. 
 
El doctor Ferrés proposa incloure en el text una referència genèrica a les persones que 
han tingut relació amb la UAB, la qual cosa és acceptada per la secretària general. 
 
Tot seguit, per assentiment, el Consell de Govern acorda aprovar la declaració següent: 
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En els últims anys estem vivint a Catalunya un conflicte polític que malauradament no 
ha trobat un espai de debat que hagi permès avançar en la seva resolució i que s’ha 
vist dramàticament agreujat en els darrers mesos. Actualment, després de la 
declaració del Parlament de 27 d’octubre de 2017, les institucions d’autogovern es 
troben intervingudes per l’aplicació de l’article 155 de la Constitució, hi ha polítics i 
dirigents d’associacions independentistes empresonats provisionalment i altres es 
troben a l’estranger a l’espera de decisions relacionades amb procediments judicials 
en curs. 
  
El Consell de Govern de la UAB demana la posada en llibertat d’aquests empresonats, 
alguns dels quals estan o han estat vinculats a la nostra universitat, i la tornada a la 
normalitat institucional al més aviat possible. Catalunya ho necessita per poder 
abordar solucions en un marc democràtic de diàleg i de tolerància. L’alliberament de 
les persones actualment empresonades és un element molt important per fer possible 
que totes les forces polítiques que participin als comicis del 21 de desembre ho puguin 
fer en igualtat de condicions. 
  
El Consell de Govern expressa la seva convicció que el diàleg i la negociació han de 
configurar el marc on afrontar els problemes que ens afecten. La crisi actual és 
fonamentalment política. Per aquesta raó, apel·lem als nostres representants polítics 
a fer tots els esforços necessaris per reconduir el conflicte per la via de la negociació i 
el diàleg i a intentar trobar una solució que pugui obtenir el màxim consens. 
 
 
Un cop aprovada, la rectora diu que la declaració es presentarà al Claustre atès que tot 
i que la Mesa va acordar no admetre a tràmit mocions per a incloure a l’ordre del dia, 
atès el seu caràcter extraordinari i monogràfic, se n’han presentat dues relacionades 
amb la situació política actual i caldria intentar transaccionar-les amb la del Consell de 
Govern per fer-ne una sola més global i inclusiva. 
 
A continuació, es reprèn el torn d’intervencions referit a l’Informe de la rectora i, en 
aquest sentit, hi participa el doctor Botella, que comenta el sensacionalisme de 
determinats programes televisius i el negoci que això representa per alguns canals de 
televisió, recorda que en tot cas sempre hi ha la via judicial per esclarir els fets, opina 
que es intolerable que empleats de la universitat exposin públicament les seves crítiques 
contra la seva institució perquè va en contra de l’ètica professional i, finalment, comenta 
també la situació dels estudiants extracomunitaris que paguen un import més alt de 
matrícula i que es poden considerar perjudicats si perden dies lectius, tot i que creu que 
ara per ara la imatge internacional de la UAB no es veu danyada; el doctor Franco, que 
felicita l’equip de govern per l’organització de la Festa Major, s’afegeix als esforços per 
garantir la tolerància i respecte als drets i quant al 21 de desembre diu que el campus 
de Sabadell és seu electoral, per la qual cosa demana suport perquè es puguin 
desenvolupar les dues activitats, la lectiva i la jornada electoral; i el doctor Branchadell, 
que s’afegeix a la felicitació per la Festa Major. 
 



7 

 

La vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat, doctora Moreno, demana que consti en acta 
la seva felicitació a tot el personal que ha participat en l’organització de la Festa Major i 
constata la seva professionalitat i dedicació. 
 
Continua el torn d’intervencions amb la participació del doctor Ysàs, que expressa el seu 
suport a l’equip de govern per les crítiques infundades que ha rebut als mitjans de 
comunicació, alhora que s’interessa pel nou model de finançament universitari a què 
s’ha referit la rectora; i el senyor Tubau, que comenta la necessitat de fer fora de la UAB 
els moviments relacionats amb el feixisme. 
 
La rectora constata la importància de l’exercici i respecte de tots els drets a la UAB i la 
necessitat d’anar avançant en aquesta direcció i remet al vicerector d’Economia i de 
Campus la informació sobre el model de finançament. 
 
En un segon torn d’intervencions participen el doctor Carbonell, que comenta que la 
incidència de les vagues és molt diferent segons els centres i que, en concret, la Facultat 
de Filosofia i Lletres sempre és la més afectada, considera que quan se sobrepassen els 
principis bàsics de la convivència cal anar a la via judicial per a la defensa dels drets 
corresponents, alhora que felicita l’organització de la Festa Major perquè l’endemà tot 
el campus estava net i impecable; i el senyor Montesinos, que comenta la importància 
que la UAB compti amb un cos de seguretat propi perquè les persones que en formen 
part són les que saben gestionar les situacions complexes que es produeixen a la 
Universitat. 
 
La rectora respon que a la UAB hi ha un cos de seguretat privat i a més hi ha  personal 
d’administració i serveis que presta serveis en aquest àmbit i comenta que el servei 
privat s’amplia quan és necessari per tal de garantir l’exercici dels drets de tothom. En 
aquest sentit, la rectora agraeix el comportament dels estudiants durant els dies de 
mobilitzacions perquè han actuat amb responsabilitat i desitja que les que es puguin 
produir en el futur es desenvolupin de la mateixa manera 
 
 
 
 
3. Afers Econòmic-pressupostaris: 
 
3.1. Aprovació dels criteris bàsics per a l’elaboració del pressupost de la UAB 2018 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i de Campus, doctor Gispert, 
presenta aquest punt. El vicerector informa de la reunió celebrada ahir a la Generalitat 
de Catalunya i diu que va ser molt decebedora, comenta que la Generalitat fa temps que 
està treballant en un nou model de finançament universitari i que a la reunió es va dir 
que calia aplicar el nou model segons el qual la part fixa, el 90%, seria el que ha rebut la 
Universitat en els últims tres anys en termes absoluts, la qual cosa perjudica a la UAB, i 
una part variable en funció d’indicadors i contracte-programa, alhora que  també es va 
dir que no està garantit que la UAB pugui rebre la quantitat corresponent a l’increment 
de l’1%, alhora que tampoc estan garantit que la Generalitat assumeixi les situacions 
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sobrevingudes derivades de les sentències sobre l’anomenat plus campus i les millores 
de jubilació que afecten al PAS laboral, així com els trams autonòmics del professorat 
interí; en aquest sentit, doncs, el vicerector comentat que es desconeix encara com es 
tancarà el pressupost del 2017. 
 
Pel que fa al 2018, 2019 i 2020, el vicerector diu que és molt probable que no hi hagi el  
finançament a què ha fet esment, tot i que la UAB haurà de fer front als seus 
compromisos, i davant d’aquesta situació d’incertesa exposa que el pressupost de 2018 
s’haurà d’ajornar a la primera reunió del Consell de Govern del mes de gener i que  les 
primers setmanes de gener hi haurà d’haver pressupost prorrogat per tal de comptar 
amb les dades més concretes. 
 
El vicerector considera que el nou model de la Generalitat no és dolent però que el 
problema és que no hi ha prou recursos i explica tot seguit el document de criteris bàsics 
que ha estat informat favorablement per la Comissió d’Economia i d’Organització en la 
seva sessió del dia 27 d’octubre de 2017 (annex núm.1). 
 
A continuació s’obre un torn d’intervencions en què participen el doctor Carbonell, que 
considera que el document és més un document de voluntats que un document real i 
que del resum del document dedueix que hi haurà dèficit, ja que constata que hi ha 
menys ingressos i més despeses,  tot i que diu que si cal votarà a favor. 
 
El vicerector d’Economia i de Campus respon que el document que presenta pot donar 
aquesta visió però que, en tot cas, és compatible amb un pressupost quadrat i exposa la 
necessitat de treballar per tal que la Generalitat aporti els recursos necessaris. 
 
La rectora comenta que la Generalitat vol que la qüestió del finançament universitari es 
presenti a la propera sessió del Consell Interuniversitari de Catalunya (CIC) mentre que 
la UAB i altres universitats s’hi oposen i expressa la seva preocupació al respecte. 
 
Tot seguit se sotmet la proposta a votació i, per 34 vots a favor, cap en contra i 4 
abstencions, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER. Aprovar el document “Criteris bàsics per a l’elaboració del Pressupost de la 
UAB 2018” (annex núm. 1). 
 
SEGON. Elevar al Consell Social l’acord anterior perquè exerceixi les seves 
competències. 
  
TERCER. Encarregar a la Gerència que elabori la proposta de projecte de pressupost de 
la UAB per 2018 d’acord amb els criteris bàsics, un cop aprovats pel Consell Social. 
  
QUART. Comunicar al vicerector d’Economia i de Campus i al gerent els presents 
acords. 
 
 



9 

 

 
4. Afers acadèmics: 
 
4.1. Creació de títols de màsters propis i diplomes de postgrau 
 
Per indicació de la rectora, la directora de l'Escola de Postgrau i de la Formació Contínua, 
doctora Feijóo, presenta aquest punt. La doctora Feijóo presenta les propostes de 
creació i de modificació de títols de màster i de diploma de postgrau que han estat 
presentades a l'Escola de Postgrau, i diu que les propostes reuneixen els requisits exigits 
per la UAB per a la creació d'aquest tipus de títols, alhora que exposa que les propostes 
de creació i de modificació de títols de màster i de diplomes de postgrau propis que es 
presenten van ser informades favorablement a la sessió de la Comissió d’Afers 
Acadèmics de 24 d’octubre de 2017. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Aprovar la creació de nous títols de màster propi següents: 
 
- Màster en Cirurgia de la Mà i de l'Extremitat Superior 
 
SEGON.- Aprovar la creació dels títols de diploma de postgrau següents: 
 
- Diploma de Postgrau en Cirurgia de Canell i Mà 
- Diploma de Postgrau en  Cirurgia d'Espatlla i Colze 
- Diploma de Postgrau en Economia Social i Solidària: Desenvolupament Local, 
Cooperativisme i Transformació Social 
 
TERCER.- Aprovar la modificació dels títols de diploma de postgrau següents: 
 
- Diploma de Postgrau en Món Precolombí, que passa a denominar-se Diploma de 
Postgrau Del Món Precolombí a l'Asiàtic 
 
QUART.- Elevar l'aprovació de la creació i de la modificació de títols de màster i de 
diplomes de postgrau propis al Consell Social per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
CINQUÈ.- Encarregar a la directora de l’Escola de Postgrau i de la Formació Contínua 
l'execució i el seguiment dels acords primer a tercer. 
 
SISÈ.- Comunicar els presents acords a la vicegerenta d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
5. Propostes de normatives: 
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5.1. Modificació del Text Refós de la normativa sobre organització acadèmica 
complementària de la normativa acadèmica de caràcter general de la UAB. 
 
Es posposa aquest punt de l’ordre del dia a una altra sessió. 
 
 
 
5.2. Modificació de la Normativa de compensació per despeses generals per l’activitat de 
recerca 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, doctor Sánchez 
Bonastre, presenta aquest punt. El vicerector explica que actualment s’està treballant 
en l’elaboració d’una nova normativa general sobre el cànon i que el que avui es 
presenta és una modificació puntual de la normativa actualment vigent. En aquest 
sentit, el vicerector exposa la necessitat de modificar el percentatge del retorn del cànon 
assignat a l’investigador principal en els projectes European Research Center (ERC), 
explica en què consisteix aquest tipus de projectes i la importància de fer un 
reconeixement més alt al professor que n’aconsegueix un, mitjançant un increment del 
retorn aplicable del 9 %  fins el 12%, assignant aquest increment del 3% al centre de cost 
de l’investigador. Així mateix el vicerector diu que la Comissió d’Economia i 
d’Organització en sessió celebrada el dia 27 d’octubre de 2017 va informar 
favorablement de la modificació de la normativa de compensació per despeses generals 
per a l’activitat de recerca. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de  modificació de la normativa en matèria d’igualació 
del percentatge  i del retorn del cànon i de l’overhead (annex núm. 2). 
  
SEGON. Establir l’entrada en vigor el mateix  dia de la seva aprovació per part del 
Consell de Govern i ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial de la UAB 
  
TERCER. Encarregar al Vicerector de Recerca i de Transferència l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
 
 
6. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB: 
 
6.1. Cessió d’ús d’espais a favor de la Fundació Alumni UAB 
 
Per indicació de la rector, el vicerector d’Economia i de Campus, doctor Gispert, presenta 
aquest punt. El vicerector exposa els antecedents que consten a la proposta d’acord i 
recorda que per acords de dates 8 i 15 de novembre de 2016, el Consell de Govern i el 
Consell Social de la UAB, respectivament, van redefinir la fundació Alumni UAB i que 
l’equip de govern considera que la ubicació adequada d’aquesta fundació sigui 
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provisionalment a l’edifici de la Biblioteca de Comunicació i Hemeroteca General, la qual 
cosa implica la modificació dels acords 2/2016, de 3 de febrer, i PLE 2/2016 del Consell 
de Govern i del Consell Social, respectivament, que havien autoritzat la cessió d’espais a 
la Fundació a la Torre Vila Puig. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
Primer.- Revocar l’apartat quart de l’Acord núm. 2/2016 de la sessió de data 3 de 
febrer de 2016 del Consell de Govern. 
 
Segon.- Autoritzar la cessió d’ús d’espais a la ‘Fundació Alumni UAB’ amb CIF núm. G-
66727991, segons el que disposa la legislació vigent en matèria de patrimoni, d’acord 
amb les condicions següents: 
 
- Objecte: Cessió d’ús de 90 m2 a la planta baixa de l’edifici de la Biblioteca de 
Comunicació i Hemeroteca General del campus de Bellaterra. 
  
- Cànon: La cessió d’ús és gratuïta, assumint la UAB les despeses de manteniment i els 
consums.   
 
- Termini de duració: 1 any, prorrogable per un únic període d’ 1 any més. 
 
- Destinació: La Fundació Alumni UAB vindrà obligada a destinar aquests espais a 
l’activitat pròpia del Servei per ella oferta. 
  
Tercer.- Autoritzar la rectora, o persona en qui delegui, perquè amb les més àmplies 
facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin necessaris, amb les 
clàusules que consideri més adients, per donar compliment a aquests acords. 
 
Quart.- Elevar al Consell Social el present acord, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
Cinquè.- Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
  
Sisè.- Comunicar els presents acords a la vicegerenta d’Economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
6.2. Cessió d’ús d’espais a favor de la Fundació Hospital Clínic Veterinari 
 
Per indicació de la rector, el vicerector d’Economia i de Campus, doctor Gispert, presenta 
aquest punt. El vicerector exposa els antecedents que consten a la proposta d’acord i 
exposa l’interès de la UAB de cedir l’ús d’una edificació auxiliar per a quadres d’aïllament 
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de grans animals (principalment equins) a favor de la Fundació Hospital Clínic Veterinari 
perquè pugui desenvolupar la seva activitat fundacional 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
Primer.- Autoritzar la cessió d’ús d’espais a la ‘Fundació Hospital Clínic Veterinari, 
Fundació Privada’ amb CIF núm. G-65012775, segons el que disposa la legislació vigent 
en matèria de patrimoni, d’acord amb les condicions següents: 
 
- Objecte: Cessió d’ús en exclusiva de l’edificació auxiliar per a quadres d’aïllament de 
grans animals (principalment equins), de 179,29 m2 de superfície, ubicada al  carrer de 
l’Hospital s/n, zona NW del campus de Bellaterra, darrera la Facultat de Veterinària i 
al costat de l’edifici CRESA, de la finca registral núm. 44.336 del Registre de la Propietat 
de Cerdanyola del Vallès nº2, d’acord amb els plànols d’ubicació. 
 
- Cànon: La cessió d’ús és gratuïta però la cessionària assumeix el cost de les depeses 
directes i indirectes dels espais l’ús dels quals es cedeix.    
 
- Termini de duració: 5 anys, prorrogable per períodes iguals i successius de 5 anys fins 
el límit permès per la legislació patrimonial d’aplicació. 
 
- Destinació: La Fundació Hospital Clínic Veterinari vindrà obligada a destinar aquests 
espais a l’activitat pròpia del Servei que ofereix. 
  
Segon.- Autoritzar la rectora, o persona en qui delegui, perquè amb les més àmplies 
facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin necessaris, amb les 
clàusules que consideri més adients, per donar compliment a aquests acords. 
 
Tercer.- Elevar al Consell Social el present acord, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
Quart.- Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
  
Cinquè.- Comunicar els presents acords a la vicegerenta d’economia, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
7. Afers de tràmit: 
 
7.1. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació conjunta de la Biblioteca 
Digital de Catalunya 
 
Per indicació de la rector, el vicerector d’Economia i de Campus, doctor Gispert, presenta 
aquest punt. El vicerector explica que la UAB forma part de la contractació conjunta dels 
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recursos electrònics de la Biblioteca Digital de Catalunya (BDC) segons Acord de la 
Comissió Executiva del Consorci de Serveis Universitaris de Catalunya (CSUC) de data 22 
de juliol de 2017, comenta el compromís exprés de les entitats consorciades de 
participar en el procediment de contractació conjunta, així com de l’existència de crèdit  
per a fer front als compromisos contractuals que se’n derivin i diu que la Comissió 
d’Economia i d’Organització en sessió celebrada el 27 d’octubre de 2017 va informar 
favorablement de l’existència de crèdit suficient per atendre la despesa pluriennal 
derivada de  la contractació conjunta de la Biblioteca Digital de Catalunya 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.  Aprovar l’existència de crèdit suficient per atendre la despesa pluriennal 
derivada de  la contractació conjunta de la Biblioteca Digital de Catalunya (annex núm. 
xxx). 
  
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social  perquè exerceixi les seves competències. 
  
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
 
 
7.2. Canvi de denominació del Consorci Centre Tecnològic Forestal de Catalunya 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics, doctor 
Lafuente, presenta aquest punt. El vicerector recorda els acords del Consell de Govern 
núm. 67/2015, de 16 de juliol, i de la Comissió econòmica del Consell Social núm. 
72/2015, de 19 de novembre, en virtut dels quals es va aprovar ratificar la sol·licitud 
d’adhesió de la UAB al Consorci Centre Tecnològic Forestal de Catalunya com a ens 
consorciat i informa que en sessió de 6 de juliol de 2017 la Junta del Centre Tecnològic 
Forestal de Catalunya va aprovar la modificació la denominació del Consorci que passarà 
a ser Centre de Ciència i Tecnologia Forestal de Catalunya. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Ratificar l’acord de la Junta del Consorci Centre Tecnològic Forestal de 
Catalunya de 6 de juliol de 2017 pel qual es modificà la denominació institucional del 
Consorci que passarà a ser Centre de Ciència i Tecnologia Forestal de Catalunya. 
  
SEGON.- Encarregar al vicerector de Projectes Estratègics i Planificació l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
  
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
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QUART.- Informar dels presents acords al Consorci Centre Tecnològic Forestal de 
Catalunya. 
 
 
 
7.3. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de docència del 
personal docent i investigador funcionari i contractat. Avaluació AQU 2016 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, 
presenta aquest punt. El vicerector comenta les certificacions emeses per AQU 
Catalunya referents als complements retributius addicionals per mèrits de docència del 
professorat de la UAB que han estat acceptats i proposa assumir la proposta esmentada 
per part del Consell de Govern. 
 
D’altra banda, el vicerector informa que a la darrera sessió de la Comissió de Personal 
Acadèmic del CIC i a la de la Junta del CIC es va acordar que es farien efectius els trams 
de docència dels professors agregats interins, per la qual cosa a la propera sessió del 
Consell de Govern es presentarà aquest assumpte però condicionat a la corresponent 
transferència dels imports per part de la Generalitat de Catalunya. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Assumir la proposta tramesa per l’Agència per a la Qualitat del Sistema 
Universitari de Catalunya de complements retributius addicionals autonòmics per 
mèrits de docència per al professorat funcionari i contractat de la UAB que han 
obtingut avaluació positiva (annex núm. 3). 
  
SEGON.- Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixen les seves 
competències. 
  
TERCER.- Comunicar el present acord a l'Àrea de Personal Acadèmic, per tal que portin 
a termes les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
  
QUART.- Encarregar el vicerector de Personal Acadèmic i el gerent que facin el 
seguiment de l'acompliment d'aquest acord. 
 
 
 
7.4. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de gestió del personal 
docent i investigador funcionari i contractat. Avaluació AQU 2016 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, 
presenta aquest punt. El vicerector comenta es certificacions emeses per AQU Catalunya 
referents als complements retributius addicionals per mèrits de gestió del professorat 
de la UAB que han estat acceptats i proposa assumir la proposta esmentada per part del 
Consell de Govern. 
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Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Assumir la proposta tramesa per l’Agència per a la Qualitat del Sistema 
Universitari de Catalunya de complements retributius addicionals autonòmics per 
mèrits de gestió per al professorat funcionari i contractat de la UAB que han obtingut 
avaluació positiva (annex núm. 4). 
  
SEGON.- Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixen les seves 
competències. 
  
TERCER.- Comunicar el present acord a l'Àrea de Personal Acadèmic, per tal que portin 
a termes les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
  
QUART.- Encarregar el vicerector de Personal Acadèmic i el gerent que facin el 
seguiment de l'acompliment d'aquest acord 
 
 
 
8. Torn obert de paraules 
 
El doctor Carbonell demana que s’informi al proper Consell de Govern  sobre les dades 
de matrícula i recorda també que està pendent l’aprovació d’uns títols i no s’ha dit res 
al respecte. 
 
El senyor Montesinos diu en relació amb la seva intervenció anterior que un cos de 
seguretat i vigilància de la UAB té un valor afegit que no té un servei privat. 
 
La rectora respon en relació a la qüestió dels títols pendents d’aprovació dient que s’està 
a l’espera de tancar un acord amb els estudiants i que s’informarà al respecte al Consell 
de govern i quant al servei de seguretat diu que cal diferenciar el que és personal de la 
UAB i el servei que es necessita en moments determinats. 
 
El vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor Ros, informa que les dades 
sobre la matrícula definitiva es presentaran a la Comissió d’Afers Acadèmics del proper 
dimarts i explica que s’estan programant reunions particulars amb cada degà per 
analitzar l’evolució de la matrícula i després es farà una reunió conjunta, alhora que està 
d’acord a presentar-ho a la propera sessió del Consell de Govern. 
 
La secretària general agraeix la serenor i confiança posada de manifest per tots els 
membres del Consell de Govern en el decurs d’aquesta sessió. 
 
 
Finalment, la rectora felicita el doctor Méndez que ha estat reelegit degà de la Facultat 
de Ciències. 
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I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 12.35 h es dóna per acabada la sessió, 
de la qual, com a secretària general, estenc aquesta acta. 
 
 
 
 
 
La secretària general            Vist i plau 

   La rectora 
 


